
Udvalg for Frederikssund bymidte – liv og handel 
 
Referat fra møde 
12. august kl. 10.30-12.00  
Byrådssalen, Torvet 2, Frederikssund 
 
 

Udvalgsmøde 9: Evaluering af 
prøvehandlinger og færdiggørelse af 
anbefalinger 
 
 
MØDEDELTAGERE 
Udvalgsmedlemmer 
Deltagere: 

• John Schmidt Andersen (formand), Byrådsmedlem (V)  
• Lars Jepsen, Byrådsmedlem (A) 
• Therese Hejnfelt, Byrådsmedlem (C) 
• Cecilie Jacobsen, Forpagter af Restaurant Toldboden 
• Cecilie D. Viuff, Vicedirektør i Nima 
• Erik Huusfeldt Larsen, Næstformand for FNI  
• Hans Maar Andersen, Medlem i Foreningen for Bygnings- 

og Landskabskultur i Frederikssund  
• Joakim Rasmussen, Direktør i RR Bolig  
• Pernille Krogh, Chefkonsulent i Frederikssund Erhverv 
• Mette Jonstrup Larsen, Leder af Frederikssund Biblioteker 

 
Afbud:  

• Johnni Falkensten, ejer af Falkensten Vin 
 
Administrationen, Frederikssund Kommune 

• Nikoline Kjær Jensen, Projektleder, Plan og Erhverv  
• Kristian Nabe-Nielsen, Direktør, Teknik, Erhverv og IT 
• Thomas Klint Martinsen, Centerchef, By og Landskab 
• Charlotte Scheel, Afdelingsleder, Plan og Erhverv 
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Referat 
 
0. Velkomst  

v. John Schmidt Andersen 
 
1. Prøvehandlinger 

• Status på lys ved Bløden: 
o LED fra stierne er genbrugt på træet ved biblioteket. 

 
• Proces for afprøvning af cykelforbindelse i gågaden: 

Forsøgsordning 2. september- 31. december.  
 
Hvordan vi inddrager og evaluerer: 

o De forretningsdrivende er inviteret til møde i 
gågaden den 15. august kl. 8.30-9.30, hvor vi 
informerer om afprøvningen og der er mulighed for 
at komme med input. 

o Kvantitativ undersøgelse før og under: tælling af 
cykler ved to punkter 

o Kvalitativ undersøgelse før og under: spørgeskema til 
borgerne vedr. cykling i gågaden 

 
Udvalget pointerede, at forsøgsordningen ikke er et skridt 
imod tilladelse af færdsel for biler. 
Vi skal huske at skilte med ”Vis hensyn”. Fokus på at det er 
en forbindelse, ikke en cykelsti. 
 

• Evaluering af prøvehandlingerne fra sommer 2024: 
 Bemærkninger fra vi.skaber.frederikssund.dk 
 Har I fået tilkendegivelser i løbet af 

sommeren? 
 
Udvalget fandt ikke anledning til at ændre nogle anbefalinger på 
baggrund af erfaringerne fra prøvehandlingerne. 
Der er opbakning til alle tiltag. Der er også opbakning til lys på 
Bløden, uden at det har været i funktion. 
 
Udvalget besluttede, at lade prøvehandlingerne stå i byen indtil 
nytår. 

 
2. Anbefalinger 

• Færdiggørelse af dokumentet med anbefalinger 
 

Der kommer til at være nogle ændringer af layout og billeder 
ifm. færdiggørelse, så dokumentet lever op til krav om 
webtilgængelighed og ophavsret for brug af billeder. Men vi 
fastholder strukturen. 
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Det blev besluttet at ændre i rækkefølgen, så Identitet – 
anbefaling om udvikling af identitet for Frederikssund by – 
bliver den sidste anbefaling, i stedet for den første. 
 
 

3. Den videre proces 
• Aflevering af anbefalinger til Plan og teknik til udvalgsmøde 

11. sep. og til Byrådet til byrådsmøde 25. sep. 
Udvalget får dokumentet til gennemsyn efter den 26. 
august til hurtig tilbagemelding. 
 

• Få projektudvalgets arbejde ind i Kommuneplanen – 
strategisk bymidte-planlægning for Frederikssund by.  
 
Der er indkaldt til et møde om strategisk 
bymidteplanlægning for Frederikssund by den 2. 
september. Her vil Nikoline fortælle om projektudvalgets 
arbejde, og udvalgets anbefalinger bliver bragt med ind i 
dét arbejde som virkemidler. 
 

• Task force har fortsat møder i kalenderen vedr. den 
fremtidige organisering i bymidten. 
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